



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

18th July, 2019

Dear Members,

Kowloon Bowling Green Club 120th Anniversary in 2020

Time goes by!! Kowloon Bowling Green Club approaches 120 years of continual operation since it was founded in 1900.

Now is exactly the perfect time for the Club to prepare organising **Celebration of the 120th Anniversary**. From the beginning of next year, apart from the arrangements of internal/external lawn bowls competitions for our bowlers, a series of other great programmes for members of non-bowlers will also be planned. According to experiences learned from the 110th Anniversary, it is estimated that our celebration activities may incur an operational expenses reaching to the amount of HK\$800,000.

In order to achieve all meaningful events without increasing the Club's financial stress, the General Committee with ardent expectation and extreme gratitude would like to solicit our members' monetary assistance. Your contribution is entirely voluntary and at your own discretion. We, on behalf of the Club, thank you for your most generosity in advance.

A list of contributions will be posted on and updated to KBGC's noticeboard and website periodically.

Please complete the reply slip below and return it to the Club Office at your earliest convenience.

General Committee

-----✂----- REPLY SLIP -----✂-----

Debit Authorization for Contribution

Please tick (✓) a box below and return this REPLY SLIP to the Club Office by fax to 2367-5123 or email to info@kbgc.com.hk and the indicated amount will be debited to your club account.

Please debit my account with the sum of

- | | |
|--------------------------|-----------------------------------|
| <input type="checkbox"/> | i) *HK\$2,000 |
| <input type="checkbox"/> | ii) *HK\$1,000 |
| <input type="checkbox"/> | iii) *HK\$500 |
| <input type="checkbox"/> | iv) *HK\$ _____ (self-discretion) |

Member's Name: _____

A/C No.: _____

Member's Signature: _____

Date: _____



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

2019年7月18日

各位會員：

2020年九龍草地滾球會120週年慶典

時光流逝！！九龍草地滾球會成立於1900年，營運已接近120年。

現在本會正籌備舉行 **120週年慶典**。由明年初開始，我們除了為球員安排對內對外舉行草地滾球比賽外，為了照顧不參與滾球賽的會員亦計劃編排一連串的精彩項目。根據110週年的經驗，我們估計慶祝活動的開支會高達800,000港元。

為了在減輕會所財務壓力的情況下，而實現所有有意義的活動，執委會熱切期望和十分感激地徵求我們會員的金錢幫助。懇請您們自願捐款。我們在此謹代表會所，預先感謝您的慷慨贊助。

捐款名單將會定期在本會的佈告欄和網站更新。

請您在填妥下列回條後，寄回會所辦公室。

執委會謹啓

----- ✂ ----- 回條 ----- ✂ -----

捐款授權

請在下列的方格中打勾 (✓) 並將此回條，傳真至 2367-5123 或電郵至 info@kbgc.com.hk，所示金額將從您的銀行賬戶扣取。

請由本人的銀行賬戶扣取以下金額

- | | |
|--------------------------|-----------------------|
| <input type="checkbox"/> | i) *港幣\$2,000 |
| <input type="checkbox"/> | ii) *港幣\$1,000 |
| <input type="checkbox"/> | iii) *港幣\$500 |
| <input type="checkbox"/> | iv) *港幣\$_____ (自行決定) |

會員姓名: _____

會員號碼.: _____

會員簽署: _____

日期: _____